
Zápis ze zasedání parlamentu 
04. 10. 2016 

Masarykova kolej 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:06  

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s jím navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Probíhá diskuze o termínu zasedání, na kterém budou schváleny stanovy klubů, a postupu 
schválení a sjednocení se stanovami SU ČVUT. 
 
Prezident vyhlašuje mimořádné zasedání Parlamentu 19.10. v 18:00 na koleji Orlík. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle níže uvedeného          
programu.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
 
1. Schválení programu schůze  (vede: Michal H., typ: hlasování, čas: 5 min) 
2. Představení delegátů (vede: Michal H., typ: informace, čas: 10 min) 
3. Schválení zápisů (vede: Michal H., typ: hlasování, čas: 5 min) 
4. Info z klubů (vede: Michal H., typ: informace, čas: 10 min) 
5. Info z AS ČVUT (vede: Michal H., typ: diskuse, čas: 5 min) 
6. Volba člena Kontrolního výboru (vede: Michal H., typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 
7. Vznik debatního klubu na ČVUT (vede: Michal H., typ: diskuze, čas: 10 min) 
8. Dotace a granty pro rok 2017 (vede: O. Štumbauer, typ: informace, diskuse, čas: 5 min) 
9. Fond projektů (vede: O. Štumbauer, typ: diskuze, čas: 10 min) 
10. Schválení IP Volba prezidenta SU ČVUT (vede: Michal H., typ: hlasování, čas: 15 min) 
11. Schválení ekonomické činnosti UZEL AFTERPARTY 2016 (vede: Jan Vacek, typ: 
hlasování, čas: 5 min) 
12. Usnesení o mimořádném zasedání (vede: Michal H., typ: hlasování, čas: 15 min) 
13. Různé 
 
TPPPPPPPP (vede: Michal H., typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 
 

2 Představení nových delegátů 
Jirka Hanuš (FIT++) jsem z FIT, všichni mi říkají Hany. 
 

3 Schválení zápisu 
J. Šebák připomínkuje absenci informace z AS v minulém zápisu. 
Jakub Huspek upomíná M. Dvořákovou k poslání Doodle na IT schůzku. 
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4 Informace z klubů 
Silicon Hill: 5.10. proběhne Akce prvák, pracujeme na stanovách, máme dny otevřených            
dveří všech našich projektů (viz kalendář a web) 
ISC: přivítali jsme 550 zahr. studentů během orientation weeku (výlety), 5.10. vás zveme na              
“Českou párty”, 26.10. pořádáme “Study Abroad fair”, o víkendu proběhne Buddy weekend 
IAESTE: skončila nám letní sezóna, 12.10. zveme na přednášku Mikrovýrazy 
ČAJOVNA + STOH: STOH zahájil semestr, vyhlásili jsme turnaje a ligy, nebudeme na ŽSŽ,              
zítra stavíme 12. narozeniny, chystáme se na Deskohraní; Čajovna má po letní přestávce             
otevřeno, máme nejlepší nabídku za poslední dobu 
ORLÍK: zrekonstrulovali nám budovu, kupujeme nábytek, příští týden bude seznamování a           
porekonstrukční párty, pracujeme na stanovách 
BUBEN: schválili jsme nové stanovy, 5.10. máme akci prvák (nově se cidrem), plánujeme             
výjezdko, spadl nám celý kartový systém 
EFD: proběhl UZEL s 92 účastníky, prohlídka dejvického kampusu, chystáme SOA v UZEL             
tričkách a UZEL after párty 
ESC:  vyšel nám kalendář, těšíme se na Otvírák, 11.10. zveme na přednášku Javy 
BEST: dokončujeme přípravy regional meeting a EBEC, 11.10. máme “Travel night” 
BION: jednáme s novým vedením fakulty, zítra by se mělo zprovoznit optické spojení s              
GDM, děláme stanovy, budeme malovat klubovnu 
HK: zrekonstruovali jsme kancelář, pracujeme na osvětě třídění odpadů 
POD: registrovali jsme nové členy, wifi na bloku F, 18.10. proběhne akce prvák 
FIT++:  pořádáme “Narozeniny FITu”  
SIN: kartový systém do posilovny, účast na ŽSŽ, zřizujeme nový spoj na internet mezi              
Sincoolkou a Dejvickou kolejí, zvu na párty 11.10. 
MK: proběhlo výjezdko, 13.10. vás zveme na nakolejení 
  

5 Volba člena Kontrolního výboru 
Jakub Brož (kandidát na KV) se představuje. 
J. Šebák: Co je tvou motivací pro volbu do KV. 
J. Brož: Aby SU fungovala i za 2 roky, až tady my nebudeme. Udělat pořádek v KV. 
M. Dvořáková: Tři měřitelné cíle. 
J. Brož: Zkontroluju bubenečské stanovy, spravím konferenci KV a zavedu zápisy a            
feedback pro Parlament. 
P. Šatra: Zvažuješ kandidaturu na předsedu KV? 
J. Brož: Ne. 
J. Šebák: Budeš se ucházet o post člena Kontrolní komise? 
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J. Brož: Asi ano. 
J. Šebák: V jakém si vztahu k SH? 
J. Brož: Mentor pro Kubu Huspeka. Teď jsem aktivní na bázi člena adminů a pomáhám se                
stanovami a předpisy. Myslím si, že spíš oni nebudou spokojeni, že jsem byl členem (než               
že bych byl zaujatý). 
J. Mára: Jak jsi na tom se školou a prací? 
J. Brož: Nestuduji, pracuji. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT volí Jakuba Brože do Kontrolního výboru          
Studentského parlamentu SU ČVUT.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 

6 Vznik debatního klubu na ČVUT 
O. Hába komunikoval o spolupráci se skupinkou, která provozuje debatní klub na FEL. 
Honza Svačina: Vloni na FEL probíhaly pravidelné schůzky zaměřené na akademickou           
debatu. Stabilně se schází cca 10 lidí z různých fakult. Máme i návštěvníky i z jiných                
univerzit. Debaty provozujeme v angličtině. Dalšími benefity jsou: schopnost reagovat          
okamžitě, vystihnout podstatu, umět se vyjádřit. Dochází k nám také ????, který má             
zkušenosti s debatou na mezinárodní úrovni, dává nám feedback a předává zkušenosti. 
Nedaří se nám prezentovat, proto bych chtěli oslovit SU, vzájemně bychom se propagovali,             
lidé by o nás věděli a mohli se zapojit. 
Nejprve bychom vznikli jako “zájmový spolek” a později mít vlastní stanovy atd. 
Chceme udržet úterní debatní schůzky, které přináší tyto benefity. 
V. Vávra: Jaká témata debatujete? 
H. Svačina: Zábavná témata (o pandě z číny.., freedom of speech,..) 
J. Huspek: Jak si představuješ propagaci? 
H. Svačina: Hlavně asi přes Facebook, web a nástěnky. Tak, jak vy oslovujete studenty.              
Účast na náborových akcích. 
P. Hnyk: Budete na ŽSŽ nebo na Akcích prvák? 
H. Svačina: Doteď jsme neměli informace, když začneme spolupráci, pokusíme se podle            
toho zařídit. 
V. Kaiser: Jak se vyrovnáte s větším zájmem? 
H. Svačina: To si myslím, že nehrozí. 
Z. Rychlá: Nechcete se tedy stát součástí, ale máte zájem o propagaci? 
H. Svačina: Ano, proto bych se rád pobavil s vámi jaká je nejlepší forma spolupráce. My                
stanovy nepotřebujeme, abychom fungovali. Ale nebráníme se tomu, nechceme podlehnout          
byrokracii. Scházíme se na Katedře jazyků na FEL. 
V. Vávra: Myslím, že by mohlo být vhodné být “zájmovým klubem”. 
O. Štumbauer odkazuje na schůzky PR vedené M. Hoťkovou. 
T. Pokorný: Jak byste se na naší Akcí prvák propagovali? 
H. Svačina: Podle toho, jak je to běžné, nějaký stolek a letáčky. 
P. Jirásko: Máte někoho, kdo se stará o PR a nábor? 
H. Svačina: Ne, dynamicky se to mění. 
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7 Dotace a granty 2017 
O. Štumbauer zmiňuje Fond studentských projektů (možná proběhne workshop, jak to           
psát), Nadace ČEZ, Dotace Prahy 6 (kteří jsou SU nakloněni) - prosím nejdřív mě              
zkontaktujte. Zájemci Oldu zkontaktují pro detaily. 
Zároveň navrhuje možnost, kdy si připraví školení o principech fundraisingu a dotací. 

8 Fond projektů 
O. Štumbauer se ptá na důvody neschválení FP v červnu 2016. 
M. Dvořáková: Nesouhlasím s IP, až se IP opraví, můžeme o tom jednat znovu. Nelíbí se mi                 
princip přidělování financí.  

9 Info z Akademického Senátu 
bude doplněno z emailu 

10 Schvalování IP Volba prezidenta SU ČVUT 
Probíhá konverzace o bodu 2(b) článku 5. 
Odešla Zuzana Rychlá. 
J. Šebák navrhuje vypuštění tohoto bodu 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Interní předpis “2016-P1 Volba prezidenta          
SU ČVUT” ve formě zaslané do konference Parlamentu 4.10.2016 v 20:43:36.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 

11 Schválení ekonomické činnosti UZEL AFTERPARTY 2016 
J. Vacek informuje o UZEL Afterparty, kde očekává hojnou účast. Budou tam prodávat pivo              
a cider, tak potřebují EČ. 
O. Štumbauer: Jaký je ceník? 
J. Vacek: 18kč a 0.5l piva a 0.3l cideru. Celková bilance vychází záporně, klub ztrátu               
vyrovná. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDrive         
“UZEL Afterparty 2016” ve formě zaslané do konference Parlamentu.” 
OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení přijato 

12 Usnesení o mimořádném zasedání 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT stanovuje lhůtu pro svolání mimořádného zasedání          
Studentského parlamentu SU ČVUT na 48 hodin a způsob svolání oznámením do            
emailové konference SP SU ČVUT.” 
OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení přijato 
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13 Různé 
Stanovy klubů budou schváleny na mimořádném zasedání. 
Fond projektů je potřeba upravit novým předpisem. 
Prezident ohlašuje termín výjezdního zasedání na 25.-27. listopadu. SH (J. Huspek) vrtí            
hlavou, že nemají žádnou akci. 
M. Dvořková: Představuji si náplň spíše seznamovací, protože se napříč kluby spíše            
neznáme. 
S. Jeřábek: Diskuze o směřování SU. 
Prezident informuje o aktivitách 17. listopadu - Mezinárodním dnu studentů (Týden           
studentstva - zapište své akce do seznamů akcí, Pietní akt, 'Students of...') 
Mezinárodní den dobročinnosti - je možnost se zapojit. 
EET (O. Štumbauer) - po spuštění se bude týkat i SU, naše vedlejší činnosti budou spadat                
do fází 1-4, v první fází Čajovna (je nutná schůzka s centrálou), následně akce, tiskárny, …                
Je nutné, aby SU implementovala EET během roku 2017. Proběhne konzultace s účetní a              
právníkem před spuštěním jakýkoliv aktivit.  
O. Hába informuje o stavu na SÚZ - proběhla schůzka s prozatimním ředitelem Kocourem.              
Výběrové řízení se připravuje, nový ředitel by mohl být v lednu/únoru, Kocour kandidovat             
nehodlá. Rektor zrušil tendr na pračky, jelikož se přihlásil jediný dodavatel. Připravuje se             
tendr na 90% nábytku. Probíhá komunikace ohledně modrých zón, řešení je v nedohlednu.  
V uplynulém víkendu proběhlo Výjezdní zasedání studentských unií. Za tři měsíce proběhne            
další termín, který by měl být v dikci SU ČVUT, plánovaný na přelom března a dubna. 
P. Šatra prosí o zvaní KV na preventivní návštěvy, chválí SH, POD a SIN, BUK protože je                 
pozvali. 
J. Mára zve na zasedání AS 26. října. 
 
 

Konec zasedání 22:37 
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